



DEPARTMENT OF DEFENSE
JOINT OPERATIONS COMMAND - IRAQ
COMBINED JOINT TASK FORCE - IRAQ
FOB UNION III, BAGHDAD, IRAQ APO AE 09305

6 JAN 2020

TF-I

sLTG Abdul Amir
Deputy Director, Combined Joint Operations Baghdad
Iraq – Ministry of Defense

Your Excellency,

Sir, in due deference to the sovereignty of the Republic of Iraq, and as requested by the Iraqi Parliament and the Prime Minister, CJTF-OIR will be repositioning forces over the course of the coming days and weeks to prepare for onward movement.

In order to conduct this task, Coalition Forces are required to take certain measures to ensure that the movement out of Iraq is conducted in a safe and efficient manner.

During this time, there will be an increase in helicopter travel in and around the International Zone (IZ) of Baghdad. This increased traffic will include CH-47, UH-60, and AH-64 security escort helicopters.

Coalition Forces will take appropriate measures to minimize and mitigate the disturbance to the public. In addition, we will conduct these operations during hours of darkness to help alleviate any perception that we may be bringing more Coalition Forces into the IZ.

As we begin implementing this next phase of operations, I want to reiterate the value of our friendship and partnership. We respect your sovereign decision to order our departure.

Very Respectfully,

WILLIAM H. SEELY III
Brigadier General, U.S. Marine Corps
Commanding General, TF-Iraq



وزارة الدفاع
قيادة العمليات المشتركة - العراق
قوة المهام المشتركة - العراق
قاعدة العمليات المتقدمة يونين 3 ، بغداد، العراق الرمز البريدي 09305

2020/1/6

قوة مهام العراق

السيد نائب قائد قيادة العمليات المشتركة - بغداد
الفريق قوات خاصة الركن / عبد الامير رشيد يارالله
وزارة الدفاع العراقية

سيدي العزيز،

إحترماً لسيادة جمهورية العراق، و حسب ما طلب من قبل البرلمان العراقي و رئيس الوزراء ، ستقوم قيادة قوة المهام المشتركة- عملية العزم الصلب باعادة تمركز القوات خلال الايام و الاسابيع القادمة.

ومن أجل تنفيذ هذه المهمة ، يتوجب على قوات التحالف اتخاذ اجراءات معينة لضمان الخروج من العراق بشكل امن و كفوء.

و خلال هذا الوقت، ستكون هناك زيادة برحلات الطائرات المروحية داخل و حول المنطقة الخضراء في بغداد ، هذه الزيادة في الطيران المروحي سيكون بواسطة الطائرات (UH-60 و AH-64 و CH-47) قسم من هذه الطائرات ستكون لغرض المرافقة والحماية فقط.

ستقوم قوات التحالف باتخاذ كافة الإجراءات للتقليل من و تخفيف الازعاج للعامه. ولهذا السبب ستتم تنفيذ هذه المهمات خلال ساعات الليل والذي سوف يساعد على زيادة الحيطة ولن يفهم الانسحاب على انه يتم جلب المزيد من القوات .

حيث نبدأ بتنفيذ المرحلة القادمة من العمليات ، أؤكد على قيمة شراكتنا، ودعوتكم لنا لدعم جمهوريتكم في وقت الحاجة خلال هزيمة تنظيم داعش، فأننا نحترم القرار السيادي والذي طالب برحيلنا.

مع التقدير.

العميد
ويليام سيبي الثالث
عميد في قوات مشاة البحرية الأمريكية (المارينز)
العميد الأمر ، قوات مهام العراق